



Terms and Conditions for HSBC's Electric Vehicle Personal Instalment Loan Promotion

When can you enjoy the offer

1. The promotional period for the offer is from 11 April 2024 to 7 May 2024, both dates inclusive (the "Promotional Period"). The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited in the Hong Kong Special Administrative Region ("Hong Kong") (and its successors and assigns) ("we" or "us") reserve the right to change the promotional period at our discretion.

What is the offer

2. You can enjoy the offers below for your approved application of Electric Vehicle Personal Instalment Loan ("Loan") during the promotional period.

How can you enjoy the offer

3. Successful Application Offer:
 - (a) If you submit a Loan application and the Loan is approved during the promotional period with a repayment period of 60 months, you will be eligible for a HK\$2,200 cash rebate for an approved Loan amount of HK\$50,000 to less than HK\$200,000, or a HK\$3,700 cash rebate for an approved Loan amount of HK\$200,000 to less than HK\$500,000, or a HK\$7,200 cash rebate for an approved Loan amount of HK\$500,000 or above; or
 - (b) If you submit a Loan application and the Loan is approved during the promotional period with a repayment period of 25 months to less than 60 months, you will be eligible for a HK\$1,700 cash rebate for an approved Loan amount of HK\$50,000 to less than HK\$200,000, or a HK\$3,000 cash rebate for an approved Loan amount of HK\$200,000 to less than HK\$500,000, or a HK\$4,700 cash rebate for an approved Loan amount of HK\$500,000 or above; or
 - (c) If you submit a Loan application and the Loan is approved during the promotional period with a repayment period of 24 months, you will be eligible for a HK\$1,500 cash rebate for an approved Loan amount of HK\$50,000 to less than HK\$200,000, or a HK\$2,500 cash rebate for an approved Loan amount of HK\$200,000 to less than HK\$500,000, or a HK\$3,000 cash rebate for an approved Loan amount of HK\$500,000 or above.
4. Document Submission Offer:

If you submit the supporting document(s) required by us for a Loan application and a Loan of HK\$100,000 or above is approved during the promotional period, you will be eligible for a cash rebate of HK\$300. This offer is not applicable if we do not require submission of supporting document for the Loan application.
5. Tesla x HSBC Tactical Promotion Package Offer:

If your Loan application is approved and drawn down during the Promotional Period, from the day of confirmation of the order with Tesla for a new electric vehicle until 31 December 2024, you can receive one (but not both) of the following from Tesla by presenting the confirmation letter for the Loan.

 - (a) Complimentary Tesla Wall Connector
 - One unit of Tesla Wall Connector with multiple power settings, IP55 rating for a versatile indoor/outdoor design.
 - One year of warranty from the date of vehicle delivery.

OR

 - (b) Complimentary Priority Delivery
 - A prioritised delivery arrangement of the new vehicle.

All Tesla products, services, information, images and/or reference values (if any) shown in the promotional materials are not provided by us and are meant to be used as reference only. We disclaim all warranties and liability in connection with any Tesla products and/or services. You may contact Tesla at 3974 0254 during service hours (Service Hours: Monday to Sunday: 10AM – 7PM) for any enquiries regarding the quality or availability of the Tesla products or services.

The offer under this clause 5 is subject to change without prior notice from Tesla.

Read before you enjoy the offer

6. You are entitled to enjoy the offer(s) only once under this promotion.
7. The cash rebate will be credited to your Loan repayment account on or before 28 February 2025 (the "Offer Credit Date") without further notice. You have to ensure your Loan repayment accounts are still valid on the Offer Credit Date in order to enjoy the offer(s).
8. Cash rebates will be credited to your Loan repayment account only after you have provided all documents required for the Loan application, including the vehicle registration document or related documents as proof of ownership of an electric vehicle.
9. You cannot exchange the offer(s) for cash, other products, services or discounts or transfer the offer(s).
10. If you cancel your Loan on or before the Offer Credit Date, you will not be eligible for the offer(s). You shall be required to return to us any cash rebate earned under the applicable promotional offer(s) in case of early repayment of the Loan.
11. We can change or cancel the offer(s) or amend these terms and conditions. Please check our website for the latest details, availability and terms and conditions of the offer(s).
12. Our employees and the employees of other members of the HSBC Group are not eligible for this promotion.
13. If we believe that you have acted in a fraudulent or abusive way, you will not be able to enjoy the offer(s) and we can take back any offer(s) you have enjoyed.
14. In case of any dispute arising out of this promotion, our decision shall be final and conclusive.
15. These terms and conditions are governed by Hong Kong laws. In the event of any discrepancy or inconsistency between the English version and the Chinese version of the promotional materials and these terms and conditions, the English version shall prevail.

To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!

Reference number: Y24-U2-LPIL63/EV

Issued by The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited

滙豐分期「萬應錢」電動車貸款推廣之條款及細則

優惠推廣期

1. 優惠推廣期為2024年4月11日至2024年5月7日（首尾兩天包括在內）（「推廣期」）。香港特別行政區（「香港」）的香港上海滙豐銀行有限公司（及其繼承人及受讓人）（「我們」）保留更改推廣期的權利。

優惠詳情

2. 於推廣期內，您可獲批核的分期「萬應錢」電動車貸款（「貸款」）享有以下優惠。

如何獲享優惠

3. 成功申請優惠：

- (a) 如您於推廣期內申請並獲批核還款期為60個月的貸款，而獲批核貸款額達港幣50,000元但少於港幣200,000元，可獲享港幣2,200元現金回贈；或獲批核貸款額達港幣200,000元但少於港幣500,000元，可獲享港幣3,700元現金回贈；或獲批核貸款額達港幣500,000元或以上，可獲享港幣7,200元現金回贈；或
- (b) 如您於推廣期內申請並獲批核還款期為25個月至少於60個月的貸款，而獲批核貸款額達港幣50,000元但少於港幣200,000元，可獲享港幣1,700元現金回贈；或獲批核貸款額達港幣200,000元但少於港幣500,000元，可獲享港幣3,000元現金回贈；或獲批核貸款額達港幣500,000元或以上，可獲享港幣4,700元現金回贈；或
- (c) 如您於推廣期內申請並獲批核還款期為24個月的貸款，而獲批核貸款額達港幣50,000元但少於港幣200,000元，可獲享港幣1,500元現金回贈；或獲批核貸款額達港幣200,000元但少於港幣500,000元，可獲享港幣2,500元現金回贈；或獲批核貸款額達港幣500,000元或以上，可獲享港幣3,000元現金回贈。

4. 遞交證明文件優惠：

如您於推廣期內成功遞交所須的證明文件並獲批核達港幣100,000元或以上的貸款額，您可獲享港幣300元現金回贈。如就您的貸款申請無要求任何證明文件，此優惠將不適用。

5. Tesla x HSBC推廣優惠：

如您於推廣期內申請並獲批核貸款，於您的Tesla新電動車訂購確認日起至2024年12月31日，您可憑貸款申請批核信件從Tesla獲享以下其中一項產品／服務。

- (a) 免費Tesla掛牆式充電器

- Tesla掛牆式充電器一部，配有多個輸出功率，具IP55等級可靈活安裝於室內或室外。
- 保養期為車輛交付日起計12個月。

或

- (b) 免費特快交付服務

- 新車輛特快交付安排。

載於本宣傳品的Tesla資料、圖片或參考總值（如有）非由我們提供，並只供參考之用。我們對上述產品／服務不作任何保證及不承擔任何責任。如對上述產品／服務的質素或供應情況有任何查詢，應直接致電Tesla熱線3974 0254查詢（辦公時間：星期一至星期五上午10時至下午7時）。

Tesla可隨時更改或終止條款（5）所述的優惠並不作通知。

獲享優惠前須注意事項

6. 您於本推廣只可享各項優惠一次。
7. 現金回贈金額將全數於2025年2月28日或之前（「優惠過賬日」）存入您的貸款還款戶口，而不會作出通知。您須確保貸款還款戶口於優惠過賬日當天仍然生效，以享優惠。
8. 當您成功遞交我們所要求申請分期「萬應錢」電動車貸款的所有文件後，包括車輛登記文件或其他相關文件以作為電動車所有權的證明，我們方會將現金回贈存入您的貸款還款戶口。
9. 您不可將優惠兌換現金、其他貨品、服務、折扣或轉讓。
10. 您若於優惠過賬日當天或之前取消貸款，將不可獲享優惠。如您選擇提前還款，將須退回適用的推廣優惠下所獲享的現金回贈。
11. 我們可更改或終止優惠或修改條款及細則。有關最新之優惠內容、供應及條款及細則，請參閱我們的網頁。
12. 我們及滙豐集團成員的職員不可享有此推廣優惠。
13. 如我們認為您有任何欺詐或濫用行為，您將不可獲享優惠，我們亦可收回任何您已享用的優惠。
14. 就本推廣如有任何爭議，我們保留最終決定權。
15. 本條款及細則受香港法律管轄。本推廣資料及本條款及細則的中英文本如有任何歧義或不一致，概以英文本為準。

借定唔借？還得到先好借！